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Verslag Algemene Ledenvergadering ECN donderdag 30 november 2023     

   

Aanvang 19.30 – 21.30 uur 

Locatie: Rashuys, Giezenstraat 3  te Roderesch 

 

Aanwezigen: Huib de Langen, Jeroen Niezen, Martien Haasjes, Richard Ton, Susanne 

Ton, Klaas Dolsma, Henri Wolters, Fokke de Jong, Wim Stroetinga, Jan de Boer, Vincent 

Vroom, Geert Helder, Jan van Dijk, Reinier Bruil, Gerard van der Woude, Inge van der 

Woude. 

Afmeldingen: Gerard Offringa, Ingrid Delleman, Carla Appelboom, Anne Doornbos, 

Hans Barelds, Han Peper, Florence Wagter, Hettie van Dijk, Tjitske Kind, Gerrit Nijboer, 

Waalko Roelfsema, Caroline Warmerdam, Frans Groenewegen, Cyriel Vandeursen en 

Ada Laverman 

 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Jeroen meldt dat hij stopt als voorzitter. 

Kandidaten kunnen zich melden bij de secretaris, Herman Cock. 

Agendapunt 5, Nieuwe Visie ECN wordt nog aan agenda toegevoegd. 

 

2. Verslag vorige vergadering,  ALV 19 september 2023. 

Ag.pu 2 Opening : na hard met het woord ‘werken’ worden toegevoegd. 

N.a.v. verslag vraag of de schriftelijk ronde voor aanpassing statuten al is gebeurd. 

Jeroen antwoordt dat dat nog moet gebeuren. 

 

3. Stand van zaken HALO 

Toelichting op notitie over actuele stand van zaken en korte terugblik incl. financiële 

consequenties: Mondelinge toelichting Klaas Dolsma en Huib de Langen 

Klaas; diefstal. Groot deel bekabeling gestolen. Net als bij veel andere parken. 

Zie ook notitie bij agendapunt. 

Braaksporen zekergesteld. 

Klaas  Dolsma en Huib de Langen gaan 6 dec naar Solarif om in gesprek te komen over 

de schade. 

Loopt ook traject om via Energie van Ons samen richting Solarif op te trekken. Kracht 

en bundelen op dat punt is wenselijk. 

We bewandelen ook traject om te komen tot bijv calamiteitenfonds onder EvO. 
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Koepel van commerciële parken Holland Solar kijkt ook naar beveiliging. Klaas daar zijn 

we ook mee in contact. 

Klaas het Rijk zou daar ook een rol in kunnen spelen. 

Vraag; zou een rechtsbijstandverzekering ook een idee zijn.  

Klaas dit soort kleine parken kunnen dit soort hoge verzekeringskosten haast niet meer 

dragen. Zeker ook als je weet dat eisen voor parken steeds verder omhoog gaan. Ook 

eigen risico gaat wellicht omhoog naar € 50.000,-.  

Looptijd (nu nog 15 jaar) met NAM verlengen een optie? Klaas dat wordt lastig omdat 

NAM grond huurt van Staatsbosbeheer en die wil dat niet. Dus dat is nu geen optie. 

Jeroen NAM bestaat wellicht over 15 jaar niet meer. Maar daar kunnen we nu nog niks 

mee. 

Huib; we moeten nu wel een besluit nemen over één van de twee opties genoemd in 

notitie. 

Bestuur heeft als voorkeur nu geen camera’s maar zo goed beveiligen als mogelijk. Daar 

kunnen leden mee helpen.  

Jeroen; in Kerstvakantie met leden aan de slag om te beveiligen. 

Uiterlijk in ALV mei besluiten wat we definitief gaan doen; wel geen camera’s ; 

wel geen verzekering. 

Ook dan info van wat andere coöperaties doen erbij betrekken. 

Ook leden via Nieuwsbrief op de hoogte van ontwikkelingen. 

In mei dus die 2 keuzes uitgewerkt voorleggen. Plus eventueel nog een 3e scenario’s als 

die er is. 

In afwachting van definitief besluit in ALV mei 2024 stemt de vergadering in om nu 

te volstaan met zsm de nieuwe kabelgoten zo goed mogelijk te beveiligen en 

toegangspoort ook. Om daarmee vertraging voor eventuele nieuwe diefstal te 

voorkomen. 

 

4. Begroting ECN 2024 

Toelichting penningmeester Huib de Langen 

Inkomsten: 

2 bronnen van inkomsten Wederkopersinkomsten ( elk jaar iets meer omdat aantal 

leden stijgt nu 282) en subsidies voor Energiek Buurten (EB) en Zon op Daken 

Jaarlijks houden we plm € 5000,- over en dat sparen we. 

Dat schrijven we bij ons spaarsaldo; dat nu € 80.000,-- bedraagt. 

We houden bij EB geld over en daar hebben we eigenlijk meer capaciteit nodig om 

die financiële ruimte te benutten. 

Discussie over niet benut budget van de gemeente Noordenveld niet echt een 

spaarsaldo. Hou dat netjes gescheiden van spaarsaldo. Wellicht dat gemeente dat tzt 

terugvordert. Jeroen er wordt jaarlijks afgerekend met gemeente Noordenveld. Dus 

dat geld wordt niet teruggevraagd. 

Huib overschot budget EB staat ook aparte bankrekening van Triodos. 

Presenteer EB ook als aparte project ook financieel; los van exploitatie ECN. 

Huib; zal bij volgende begroting EB apart vermelden. 

Energieadviseurs wat is dat? Dat is abusievelijk in begroting opgenomen. Deze 

kosten komen tlv gemeente Noordenveld. 

Vraag; Energiearmoede wat is daarvan de  bedoeling; gaat om advieswerk ; geen 
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directe bijdrage voor energie armoede aan inwoners. 

 

ALV akkoord met vaststellen begroting ECN 2024. 

 

 

5. Nieuwe visie ECN. 

Martien; met klein clubje aan input laatste ALV verwerkt. 

Vraag 1. Wat willen we als ECN bereiken en wat voor club willen we zijn. 

Vraag 2 Wat denken we te gaan en welke activiteiten horen daarbij 

Vraag 3 wat betekent dat organisatorisch. 

Martien; rode draad; organisatie erg belangrijk, werkgroepen, commissies 

Best veel ambitie; maar we hebben meer actieve leden nodig. 

We gaan nog nader onderzoeken; waar wonen onze leden; hoeveel wekken we op;  

Zouden ook meer info moeten weten van bijv EvO; die leveren ons gas ; daar doen we 

niks mee. 

Publiek beter bereiken; leden beter bereiken. 

Schema van Martien hoe de organisatie eruit zou kunnen gaan zien; met kleuren waar 

we hulp kunnen gebruiken.  

Fokko de Jong; een op te richten RvT zou hierbij ook wenselijk kunnen zijn. Kan goede 

ondersteuning voor bestuur zijn. 

 

Huib dat idee hebben we wel al onderzocht. Nu (nog) niet aan de orde. Ik heb als 

penningmeester wel behoefte aan klankbord. Maar met huidige omvang is RvT zwaar 

qua organisatie. 

Wat en hoe moet nog verder worden uitgewerkt. Stabiele organisatie is cruciaal. 

Hoeveel woningen zijn nu al van het gas af. Doelstelling dit jaar 290; hoe staat het daar 

mee? Data zijn dus cruciaal. Om te weten waar je staat. 

Martien; meer mensen maakt dat we meer kunnen bereiken. 

Je visie moet realistisch zijn in relatie tot de hoeveelheid mensen die je hebt om het 

werk te doen. Met projectgroepen kun je gericht werken aan opdrachten en rapporteren 

aan mensen. 

Conclusie; nog verdiepingsslag met werkgroepje verder uitwerken. Op inhoud en 

organisatie. 

Henri Wolters doet graag mee. 

 

 

6. Rondvraag  

Vincent Vroom: Waarom is er geen permanente bewaking op site van Langelo van 

de NAM en andere parken in NL. Het gaat om cruciale infrastructuur. Moeten daar 

geen vragen over gesteld worden richting RIJK en NAM. 

We zullen dit bij wethouder inbrengen. 

Volgende ALV liefst in maart ook ivm HALO en nieuwe voorzitter. 

Herman richt woord aan Jeroen omdat dit formeel zijn laatste ALV is als 

voorzitter. ECN staat nu waar het is mede dankzij Jeroen. Zonder zijn drive, 

inhoud en doorzetting waar we lang zo ver niet geweest. ALV bedankt Jeroen met 

een warm applaus. In volgende ALV nemen we ‘uitgebreid’ afscheid van Jeroen! 
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